

CERTIFICATE



Instituto Tecnológico Textil
Plaza Emilio Sala, 1-1º
E-03801 Alcoy (Alicante)

Institute of the International Association for Research and Testing in the Field of Textile Ecology (OEKO-TEX®)

The company

AL-ABID SILK MILLS LTD

PLOT N° A-39, MANGHOPIR ROAD, S.I.T.E.

75700 KARACHI, PAKISTAN

is granted authorization according to Oeko-Tex® Standard 100 to use the Oeko-Tex® mark, based on our **test report 2011PK0124**



Tested for harmful substances
according to Oeko-Tex® Standard 100

2011PK0124

AITEX

for the following articles:

Made-ups made of 100% cotton and cotton/polyester dyed and printed, and bed clothes, made of 100 % polyester micro fiber, pigment and disperse printed; including sewing thread and printed labels. Partly based on pre-certified material according to Oeko-Tex® Standard 100.

The results of the inspection made according to Oeko-Tex® Standard 100, **product class II** have shown that the above mentioned goods meet the human-ecological requirements of the standard presently established for products with direct contact to skin.

The certified articles fulfil the requirements of Annex XVII of REACH (incl. the use of azo-dyes, nickel, etc.) as well as the American requirement regarding total content of lead in children's articles (CPSIA; with the exception of accessories made from glass).

The holder of the certificate, who has issued a conformity declaration according to ISO 17050-1, is under an obligation to use the Oeko-Tex® mark only in conjunction with products that conform with the sample initially tested.

This authorisation is valid until 31.08.2012

Alcoy, 26.08.2011

Silvia Devesa Valencia
Innovation Assistant Manager



Isabel Soriano Sarrió
Chief of Innovation Area



ZERTIFIKAT



Instituto Tecnológico Textil
Plaza Emilio Sala, 1-1º
E-03801 Alcoy (Alicante)

Mitgliedsinstitut beim Internationalen Forschungs- und Testverein für den Bereich der Textilökologie (OEKO-TEX®)

Die Firma

AL-ABID SILK MILLS LTD

PLOT N° A-39, MANGHOPHIR ROAD, S.I.T.E.

75700 KARACHI, PAKISTAN

erhält nach Oeko-Tex® Standard 100 die Berechtigung, gemäss unserem Gutachten, Nummer 2011PK0124, das Oeko-Tex® Signet



Geprüft auf Schadstoffe
nach Oeko-Tex® Standard 100

2011PK0124

AITEX

für folgende Artikel zu führen:

Made-ups aus 100% Baumwolle und Baumwolle / Polyester gefärbt und bedruckt, und Bettwäsche aus 100% Polyester Mikrofaser, Pigment- und zerstreuen gedruckt hergestellt ist, einschließlich Nähgarn und Etiketten. Teilweise auf pre-zertifiziertes Material nach Oeko-Tex® Standard 100 basiert.

Die Prüfungen an o.g. Artikeln wurden nach Oeko-Tex® Standard 100, **Produktklasse II** für Produkte mit Hautkontakt durchgeführt und haben ergeben, dass die derzeit geltenden humanökologischen Anforderungen des Standards erfüllt sind.

Die zertifizierten Artikel erfüllen die geltenden Anforderungen des Anhangs XVII von REACH (inkl. Verwendung von Azofarbstoffen, Nickellässigkeit etc.) sowie die Amerikanischen Anforderungen hinsichtlich dem Gehalt an Blei (total) in Kinderartikeln (CPSIA, ausgenommen Zubehör aus Glas).

Der Inhaber des Zertifikates hat sich dem Institut gegenüber durch eine Konformitätserklärung gemäss ISO 17050-1 verpflichtet, nur mit dem Prüfmuster konforme Ware mit dem Oeko-Tex® Signet zu kennzeichnen.

Dieses Zertifikat ist gültig bis 31.08.2012

Alcoy, 26.08.2011

Silvia Devesa Valencia
Assistenz der Leitung Innovationen

Isabel Soriano Sarrió
Leitung des Geschäftszweigs Innovationen

